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Protokół nr III/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 28 maja 2024 r. 
 

III Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1600 do godz. 1752. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni; 

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Hubert Kopeć 

5. Beata Kosior 

6. Anita Nowotko-Chmielowiec 

7. Stanisław Rawski 

8. Dariusz Róg 

9. Joanna Serafin 

10. Łukasz Serafin 

11. Stanisław Skimina 

12. Marian Tomczyk 

13. Damian Wolan 

14. Tomasz Wolan 

Radni nieobecni; 

1. Stanisława Żarkowska 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 14 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

 b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

 c) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  

        poza rok budżetowy 2024 (basen odkryty), 

 d) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  



Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

        poza rok budżetowy 2024 (droga Dębska), 

 e) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  

        poza rok budżetowy 2024 (sala przy SP Tarnowska Wola), 

 f) w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi       

       opiekuńcze  sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego  

       zwolnienia z opłat,  a także trybu ich pobierania, 

 g) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony  

        Osób  Doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy Nowa Dęba na lata 2024 – 2028, 

 h) w sprawie aktualności studiów uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  

        miasta oraz gminy Nowa Dęba i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego  

        obowiązujących na terenie miasta i gminy Nowa Dęba, 

 i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Nowa Dęba, 

 j) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego  

       zarządu, 

 k) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (Chmielów), 

 l) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń   

        kanalizacyjnych na lata 2024 – 2027, (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 m) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (Chmielów), 

 n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. 

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Elżbieta Gil Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza MiG wniosła o zdjęcie  

z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2027.  

W uzasadnieniu do wniosku poinformowała, że projekt tej uchwały powinien być jeszcze raz 

przeanalizowany i zaopiniowany przez komisje i wówczas zostanie przedłożony Radzie do 

uchwalenia. Innych wniosków nie było. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.  

Głosowano zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2024–2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

 

Następnie Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie.  



Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z II sesji Rady Miejskiej w dniu 17 maja 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Następnie Przewodnicząca 

RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji Radny Dariusz Róg 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Magdalena Skura Skarbnik 

Gminy w imieniu Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do projektu tej uchwały, podała,  

że pierwsza zmiana w budżecie jest spowodowana tym, iż  w dniu 27 maja 2024 r. wpłynął wniosek 

wykonawcy realizujący zadania ze środków niewygasających z poprzedniego roku, zadanie pod 

nazwą „Przebudowa dróg gminnych, w tym przebudowa ul. Wądół w Chmielowie”. W związku  

z tym, że termin realizacji przesunie się do końca czerwca i aby podpisać aneks do umowy  

z wykonawcą muszą być zabezpieczone środki w budżecie, stąd wprowadza się po stronie 

dochodowej kwotę 27 000 zł jako środki niezrealizowane i przeznacza się na wydatek majątkowy 

pod tą samą nazwą jako kontynuacja zadania z poprzedniego roku. Druga zmiana w budżecie jest 

po stronie dochodowej i wydatkowej w związku z otrzymaną darowizną przez placówki 

oświatowe. Otrzymane darowizny to: darowizna Przedszkola nr 1 w kwocie 6 450 zł na zakup 

tablicy interaktywnej, Szkoła Podstawowa w Tarnowskiej Woli darowizna na wsparcie różowych 

skrzynek i organizację pikniku, Szkoła Podstawowa w Jadachach darowizna na zakup 

rozkładanych tablic, kserokopiarki, organizacja szkolnego pikniku, dofinansowanie obchodów 

jubileuszu szkoły.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę.  
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Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

W dalszej dyskusji Radny Tomasz Wolan wniósł wniosek do projektu tej uchwały aby z działu 900 

rozdział 995 z budowy placu zabaw w Jadachach (gdzie po przetargu okazało się, że zostało 16 000 

zł) przeznaczyć na szeroko rozumianą oświatę i zakupiono za to szafki na podręczniki dla uczniów, 

ponieważ proszą o to rodzice by dzieci nie dźwigały podręczników. Dodał, „… nie mówię, że tylko  

w szkole w Jadachach, bo myślę, że kwota 16 000 zł będzie kwotą, która parę szkół rozdzieli…”. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszony przez Radnego Tomasza Wolana wniosek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

Więcej wniosków nie było. Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętymi 

wnioskami. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/7/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 
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b) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Rada przyjęła 

objaśnienia przyjętych wartości do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowa Dęba.   

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji Radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Magdalena Skura Skarbnik Gminy w imieniu Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do projektu 

tej uchwały, dostosować Wieloletnią Prognozę Finansową do zmian, które były podjęte do uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 r. Podała, dochody ogółem 

zwiększa się dodatkowo o kwotę 38 450 zł, w tym dochody bieżące zwiększa się o 11 450 zł, 

pozostałe dochody zwiększa się o 11 450 zł. Dochody majątkowe zwiększa się o 27 000 zł, wydatki 

ogółem zwiększa się o 38 450 zł, w tym wydatki bieżące o 11 450 zł, w tym pozostałe wydatki  

o kwotę 11 450 zł, i wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 27 000 zł. Radny Tomasz Wolan 

wniósł o przyjęcie autopoprawki do projektu tej uchwały, która polega na dostosowaniu WPF do 

zmian budżetu gminy na 2024 r. o które wnosił.  

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

Innych wniosków nie było w związku z czym Przewodnicząca poddała projekt uchwały wraz  

z autopoprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/8/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

c) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (basen odkryty). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba wraz z innymi 

gminami Baranów Sandomierski, Gorzyce, Grębów i Tarnobrzeg tworzy Miejski Obszar 
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Funkcjonalny Tarnobrzeg. Dla tego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego zabezpieczono środki 

unijne w trybie konkurencyjnym na zadania z zakresu  kultury, turystyki i przestrzeni publicznej. 

By uczestniczyć w naborach na środki unijne w tym roku, trwają prace nad dokumentacją 

techniczną na zagospodarowanie przestrzeni publicznej  na terenie basenu odkrytego. Niezbędnym 

elementem przygotowywanej dokumentacji jest przyłączenie do sieci dystrybucyjnej i opłata z tego 

tytułu. Ostateczne wyliczenie wysokości opłaty za przyłączenie nastąpi po wykonaniu robót. 

Termin przyłączenia  to 12 październik 2025 roku. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji Radny Dariusz Róg poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/9/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

d) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (droga Dębska). Poinformowała, że w budżecie Gminy Nowa Dęba na rok 

2024 zostały zabezpieczone środki na zadanie majątkowe pod nazwą „Budowa ulicy Dębskiej  

w Nowej Dębie. W związku  z wynikiem przeprowadzonego postępowania na wykonanie projektu 

technicznego okazało się, że okres realizacji przekracza rok budżetowy 9 miesięcy. W roku 2025 

przewidywana płatność to 70% kwoty całości umowy. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się 

do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji Radny Dariusz Róg poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/10/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz 

Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Kasica, Anita Nowotko-Chmielowiec 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 
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e) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (sala przy SP Tarnowska Wola). Poinformowała, że w budżecie Gminy Nowa 

Dęba zostały zabezpieczone środki z funduszu sołectwa Tarnowska Wola na zadanie majątkowe 

pod nazwą „Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Tarnowskiej Woli”. Projekt 

techniczny ma kosztować około 110 000 zł. Część płatna będzie w roku 2024, pozostała część  

w roku 2025, to jest do kwoty 54 000 zł. Projektowanie zakończy się w roku 2025. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji Radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji 

głos zabrał Radny Tomasz Wolan, który poinformował, że nie jest przeciwnikiem budowy sali 

gimnastycznej bo on sam szukał dofinansowania na taki program aby sala w szkole powstała. 

Nadmienił, że ten projekt uchwały zupełnie to zmienia, ponieważ był program Olimpia, który 

dawał 70 % dofinansowania do budowy a 30 %  trzeba było mieć wkładu własnego i jak najbardziej 

można było to realizować. Dodał, „… można byłoby to realizować, ale w tym momencie, jeżeli nie 

ma i wychodzimy z programu Olimpia i idziemy w jakąś salę gimnastyczną, która będzie 

kosztowała 5–6–7 mln zł, to na te realia i na te plany, które gdzieś stoją przed tym samorządem, to 

ta kwota jednak moim zdaniem jest ciężka do realizacji…”. Głos zabrał Burmistrz Wiesław Ordon, 

który zwrócił się do radnych i poinformował, że mając na względzie koszt budowy Olimpii, do 

której trzeba dojść w okresie zimowym bez żadnego zadaszenia, dla dzieci małych to jest naprawdę 

dość duże wyzwanie, społeczność wystąpiła z wnioskiem, żeby nie realizować takiego zadania. 

Dodał, że boisko było, boisko jest i ono by zostało, natomiast potrzebny jest obiekt nieduży, obiekt 

oczywiście spełniający standardy, w których Ministerstwo Sportu i Edukacji udziela wsparcia  na 

realizację takich zadań. Nadmienił, iż zapewne będzie to zadanie na poziomie Olimpii, a może  

i droższe, ale spełniające oczekiwania mieszkańców. Natomiast jeżeli niepowstanie ta sala, to  

w Tarnowskiej Woli za jakiś czas szkoły nie będzie, ponieważ rodzice wybierają dla dzieci inne 

placówki oświatowe, które oferują lepsze warunki dla dzieci. W dyskusji również głos zabrał 

Radny Stanisław Rawski, który poinformował, że brak sali gimnastycznej w szkole będzie 

skutkować tym, iż szkoła powoli będzie się zamykać, ponieważ rodzice oczekują, aby ich dzieci 

miały lepsze warunki do rozwoju. W dalszej dyskusji głos zabrali radni: Tomasz Wolan, Tomasz 

Dziemianko, Wojciech Kasica, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję i zarządziła głosowanie.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/11/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan 

PRZECIW (1) 

Anita Nowotko-Chmielowiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Joanna Serafin, Tomasz Wolan 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 
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f) Leszek Mirowski Kierownik MGOPS w Nowej Dębie przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały RM w sprawie w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania. Poinformował, że na mocy Ustawy z dnia 28 lipca 

2023 roku o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw nałożono na 

Gminę obowiązek realizacji w ramach zadań własnych nowego zadania, tj. usług opiekuńczych 

sąsiedzkich. Ten nowy typ usług obejmuje pomoc w zaspokajaniu podstawowych potrzeb 

życiowych, podstawową opiekę higieniczno-pielęgnacyjną, przez którą należy rozumieć formy 

wsparcia niewymagające specjalistycznej wiedzy i kompetencji, oraz w miarę potrzeb i możliwości 

zapewnienie kontaktów z otoczeniem. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji Radny 

Stanisław Rawski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań  

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/12/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE USTALENIA SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW PRZYZNAWANIA  

I ODPŁATNOŚCI ZA USŁUGI OPIEKUŃCZE SĄSIEDZKIE ORAZ 

SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW CZĘŚCIOWEGO LUB CAŁKOWITEGO 

ZWOLNIENIA Z OPŁAT, A TAKŻE TRYBU ICH POBIERANIA, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

g) Agnieszka Pieróg pracownik MGOPS w Nowej Dębie przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały RM w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na terenie Gminy Nowa Dęba na lata 2024 – 

2028. W dniu 22 czerwca 2023 roku weszły w życie przepisy Ustawy z dnia 9 marca 2023 roku  

o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej oraz niektórych innych ustaw. Przepisy 

cytowanej ustawy wprowadzają ważne zmiany dotyczące przeciwdziałania przemocy domowej. 

Między innymi nazwę „przemocy w rodzinie” zastąpiono nazwą „przemocy domowej”. 

Rozszerzono definicję przemocy o przemoc ekonomiczną i cyberprzemoc jak i również 

wprowadzono nową kategorię osoby doznającej przemocy – dziecko będące świadkiem przemocy. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych  

i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji Radny Stanisław Rawski poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/13/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYJĘCIA GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA 

PRZEMOCY DOMOWEJ I OCHRONY OSÓB DOZNAJĄCYCH PRZEMOCY 

DOMOWEJ NA TERENIE GMINY NOWA DĘBA NA LATA 2024 – 2028 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

h) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie aktualności studiów uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta oraz gminy Nowa Dęba i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na terenie miasta i gminy Nowa Dęba. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/14/2024 W SPRAWIE AKTUALNOŚCI STUDIÓW 

UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

MIASTA ORAZ GMINY NOWA DĘBA I MIEJSCOWYCH PLANÓW 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBOWIĄZUJĄCYCH NA TERENIE 

MIASTA I GMINY NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

i) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Nowa Dęba. 

Poinformowała iż, w związku z wejściem w życie Ustawy z dnia 7 lipca 2023 roku o zmianie 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i niektórych innych ustaw na gminy 

został nałożony obowiązek uchwalenia planów ogólnych. Ustawodawca określił, iż zgodnie  z art. 

65 ust. 1 ustawy nowelizującej studia uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego zachowują swoją moc do dnia wejścia w życie planów ogólnych w gminach, jednak 

nie dłużej niż do dnia 31 grudnia 2025 roku. Ponadto nieuchwalenie planu ogólnego w terminie 

wskazanym w ustawie nowelizującej skutkować będzie brakiem możliwości sporządzania planów 

miejscowych, jak również wydawania decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji Radny Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR III/15/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA PLANU OGÓLNEGO MIASTA  

I GMINY NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

j) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Poinformowała, że Samorządowy Ośrodek Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie wystąpił  

z wnioskiem o oddanie w trwały zarząd nieruchomości nr 769/1 położonej w Tarnowskiej Woli, 

na której znajduje się stadion sportowy, z jednoczesnym udzieleniem 99-procentowej bonifikaty 

od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji Radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/16/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE BONIFIKATY OD OPŁATY 

ROCZNEJ Z TYTUŁU TRWAŁEGO ZARZĄDU 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

k) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (Chmielów). Poinformowała,  

że właścicielka działki nr 4142/2 położonej w Chmielowie zwróciła się z wnioskiem o zamianę 

swojej działki na działkę nr 4135/2 stanowiącej własność Gminy Nowa Dęba. Dokonanie zamiany 

wyżej wymienionych działek pozwoli Gminie na przejętej działce wykonać rów odwadniający, 

który będzie odprowadzać wody opadowe z sąsiedniej nieruchomości. Następnie Przewodnicząca 

RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji Radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie było. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR III/17/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAMIANĘ NIERUCHOMOŚCI  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

m) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (Chmielów). Poinformował, że Sołtys sołectwa 

Chmielów w gminie Nowa Dęba wystąpił z wnioskiem o uznanie drzewa gatunek dąb szypułkowy, 

rosnącego na działce ewidencyjnej nr 1650/14, obręb 00.02, Chmielów, gmina Nowa Dęba, za 

pomnik przyrody. Dodał, że zaproponowane w projekcie uchwały drzewo spełnia kryteria 

pozwalające uznać je za pomnik przyrody. Odznacza się okazałym wzrostem, pięknym przekrojem 

i sędziwym wiekiem. Okazy o takich cechach spotyka się bardzo rzadko, dlatego zasługuje na 

objęcie ochroną. Projektowany pomnik przyrody – drzewo, dąb szypułkowy – pełni funkcję 

dydaktyczną, sprzyjającą poznaniu piękna i bogactwa świata przyrody. Następnie Przewodnicząca 

RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji Radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/18/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE USTANOWIENIA POMNIKA PRZYRODY  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

n) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. 

Poinformował, że najemcy lokali użytkowych wskazanych w projekcie uchwały zwrócili się  

z wnioskiem o wyrażenie zgody na przedłużenie umów najmu lokali zlokalizowanych w budynku 

nr 3 przy ulicy Rzeszowskiej w Nowej Dębie i w budynku nr 1 przy ulicy 1 Maja w Nowej Dębie 

na potrzeby kontynuacji prowadzonych działalności gospodarczych, to jest odpowiednio biura 

ubezpieczeń i księgarni. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 
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Radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań 

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR III/19/2024 W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 

ZAWARCIE KOLEJNYCH UMÓW NAJMU LOKALI UŻYTKOWYCH 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita 

Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Stanisława Żarkowska 

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.6. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Radna Barbara Jaskot zwróciła się do burmistrza z zapytaniem i prośbą, ponieważ mieszkańcy 

ul. Wojska Polskiego zgłaszają, że przez tą ulicę wjeżdżają na teren poligonu ciężarowe 

samochody co doprowadziło to do zniszczenia nawierzchni drogi jak i poboczy. Mieszkańcy 

proszą o rozwiązanie tego problemu np. poprzez postawienie znaku zakazu postoju albo zakazu 

zatrzymywania się dla tych pojazdów.  

- Radny Stanisław Skimina poinformował i zaprosił radnych do udziału w wyjazdowym 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury w dniu 6 czerwca 2024 r. oraz zwrócił się do burmistrza  

z prośbą o rozwiązanie problemu wychodzących gałęzi drzew z prywatnych terenów, aby 

właściciele drzew obcinali gałęzie wystające poza teren ogrodzenia, które utrudniają i robią 

szkody. 

- Radny Marian Tomczyk zwrócił uwagę, że cały czas jest problem z błąkającymi się psami. 

Mieszkańcy nie wiedzą do kogo mają się zwrócić z tym problemem w soboty czy w niedziele, 

gdzie zadzwonić, na jaki numer.  Prosił, o przesłanie do wszystkich radnych, aby mogli się 

zapoznać z kalkulacjami stawek, jakie proponuje PGKiM, które zostały wycofane w uchwale  

z porządku obrad. Również, zwrócił uwagę na działalność oraz godziny otwarcia CKL-u  

w Cyganach prosił, o zwiększenie godzin umożliwiających korzystania z budynku, prosił również, 

by jakiś opiekun bądź instruktor zaczął prowadzić zespół dziecięcy Rutka. Również zwrócił się  

z pytaniem, na jakim etapie obecnie znajduje się projekt parkingu w Cyganach. 

- Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się do burmistrza z prośbą o wyrównanie powstałej koleiny 

przy wjeździe na trojaczki.  

- Radny Damian Wolan zwrócił uwagę, że na ul. Słonecznej i ul. Siarkowej w Chmielowie jest 

potrzeba wykoszenia rowów oraz poboczy. 

- Radny Hubert Kopeć opuścił salę obrad o godz. 1717 . 

- Radna Joanna Serafin zwróciła się z pytaniem do burmistrza o przybliżony termin usunięcia 

oznakowanej dziury na drodze między budynkami Kościuszki 108 a 110.  

- Radny Wojciech Kasica poinformował, że mieszkańcy zwracają się z prośbą o usunięcie słupków 

z łańcuchami na przejściu dla pieszych przy drodze krajowej nr 9 na wysokości Lidla. 
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- Radny Łukasz Serafin zgłosił potrzebę koszenia na ul. Spiżowej i ul. Pszennej oraz usunięcia 

zwisających gałęzi nad drogą rowerową od ronda do Alei Zwycięstwa.  

- Radna Beata Kosior Przewodnicząca RM zwróciła się o uzyskanie informacji odnośnie zajęć, 

półkolonii lub opieki świetlicowej, czy są szkoły które zapewniają taką formę opieki nad dziećmi 

w trakcie wakacji oraz czy jest coś robione w sprawie zagospodarowania części placu przy SOK 

pod ogródki.  

Burmistrz Wiesław Ordon udzielił odpowiedzi na zadane pytania radnych. 

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

2 kwietnia do 20 maja 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego zapoznania się.  

Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją.  

Pytań nie było. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad.8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami wpłynęła jedna interpelacja 

od Radnego Tomasza Wolana a odpowiedź została zamieszczona na eSesji. 

Ad.9. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

       Beata Kosior 
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